
S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K 

sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 21.12.2009. godine u 18,00
sati u maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini

SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 

Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Zdravko Presečki,   Danko Hršak, Dragutin Benc,
Josip Kozina, Zoran Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko
Kučko,   Nenad  Sikirica,  Zdenka  Grilec,  Mirko  Koret,  Štefanija  Družinec,   Vladimir
Bajcer,  i Branko Kunštek, Robert Cerovečki

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 

Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Josip Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris
Bočkaj, zamjenik gradonačelnika, Miroslav Ivić, pročelnik, Jelena Milčić, voditelj odjela,
Snježana Pelin, voditelj odjela, Branka Stipić, voditelj zapisnika te predstavnici medija.

Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 5. sjednicu Gradskog vijeća
Grada  Krapine,  pozdravlja  sve  prisutne  ,  konstatira  nakon  izvršene  prozivke,   da
sjednici  prisustvuje  dovoljan  broj  članova  gradskog  vijeća,  te  se  mogu  donositi
pravovaljane odluke, kao i drugi akti. 

Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje
sjednice koji su članovi vijeća primili uz poziv te  nakon kraće rasprave  konstatira, da
je jednoglasno usvojen dnevni red kako su članovi gradskog vijeća primili uz pozive i
radni materijal za današnju sjednicu u tekstu koji čini sastavni dio zapisnika.

T O Č K A  1.

PITANJA I PRIJEDLOZI

1. Član gradskog vijeća g.Koret Mirko istakao je slijedeće: 

• prije  nekog  vremena  raspravljalo  se  o  radu “Krakom-a”  te  se  dobilo  izvješće  da
poduzeće dobro radi, no prije nekoliko dana je dobio podatak da cca 30. radnika
prijeti odlazak na burzu, a istovremeno da iz je isto tokoliko zaposleno.

• da li gradonačelnik ima saznanje kada će biti otvoren novi muzej “Hušnjakovo”
• kada će se dobiti čistopis Statuta Grada i Poslovnik o radu gradskog vijeća 

Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče “Krakom-a” napravljen je plan zbrinjavanja te će
se  sve  radnje  napraviti  u  dogovoru.  Istakao  je  da  nitko  neće  završiti  na  zavodu  za
zapošljavanje, a isto tako je napomenuo, da se u “Krakom-u” ove godine nije zaposlilo 30
ljudi te se sve to može potkrijepiti dokumentima. 
Nadalje je napomenuo, da bi otvorenje Muzeja na Hušnajkovom trebalo biti oko 15.01.2010.

Predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da su svi članovi gradskog vijeća primili Statut i
Poslovnik uz radne materijale za sjednicu gradskog vijeća, na kojoj je su i donijeti.



g. Koret Mirko se ispričao ako informacija  što se tiče “Krakom-a” nije točna, jer  je istu dobio
od radnika “Krakom-a”.

2. Član gradskog vijeća g.Sikirica Nenad daje slijedeće prijedloge: 

• osvrće se na znak obvezno skretanje desno kod kuće Sučić, te napominje da smo
primorani skrenuti desno, voziti do parkirališta kod dječjeg vrtića pa onda ponovno
skrenuti, te iz tog razloga predlaže da se skine znak “obavezno skretanje desno”, jer i
sami stručnjaci napominju da za isti znak nema potrebe

• napomenuo je, da je rok za dostavu materijala i sazivanje sjednica gradskog vijeća
prekratak, jer se teško pripremiti za sjednice Odbora

3. Članica  gradskog  vijeća  gña.Zdenka  Grilec  je  obavijestila  članove  vijeća  o
slijedećem: 

• g.Ivan Ovčariček je tražio da se na njegovu kuću pošto je dvojni objekat, a sve u
skladu sa Pravilnikom stavi kućni broj 14 A ili 14 B, pa moli odgovor o istom, jer je i
zahtjev predao u upravni odjel 

• da Grad ako može utječe, da se limenka u vlasništvu g.Zajec Branka ( prostor ispred
željezničke stanice)  makne, jer je to veliko ruglo   

Gradonačelnik je odgovorio, da se već nekoliko godina traži uklanjanje limenke u vlasništvu
g.Branka Zajeca, vodio se i sudski spor, a prema saznanju, isti je tu limenku prodao, pa sada
novi vlasnik treba maknuti limenku

Pročelnik je odgovorio gñi. članici gradskog vijeća u svezi odgovora g.Ivanu Ovčaričeku, da
je rješenje napravljeno, on se žalio drugostupanjskom tijelu, koje je potvrdilo naše rješenje
te je g.Ovčariček upućen na redovni postupak. 

4. Član gradskog vijeća g.Bajcer Vladimir je napomenuo:  

• prema Poslovniku o radu gradskog vijeća svi članovi vijeća trebaju primati službeni
glasnik Grada, pa moli da se to poštiva

• postavio je pitanje vodospreme u Strahinju, zašto je ista prazna

5. Član gradskog vijeća g.Klasić Danijel je istakao: 

• da li je napravljen obračun što se tiče postave šatora za vrijeme trajanja TKK, te kako
se moglo  dogoditi  da sredstva koja  su bila  planirana  za istu manifestaciju  su se
udvostručila, te je konstatirao kako bi to trebao biti dobar primjer da se ubuduće
sredstva bolje planiraju

Gradonačelnik je istakao da što se tiče dostave službenog glasnika, ništa nije sporno, treba
se poštivati  Poslovnik,  ali  isto tako je obavijestio članove vijeća,  da su svi  naši  službeni
glasnici u ovom sazivu,  objavljeni na web stranicama Grada Krapine. Nadalje, što se tiče
vodospreme u Strahinju, gradonačelnik je istakao, da će se prema želji člana gradskog vijeća
odgovor za navedeno pitanje zatražiti od “Krakom-a” d.o.o. Krapina. 
Nadalje gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče šatora za vrijeme TKK, na isto pitanje je
već odgovarano, a isto tako je napomenuo, da ako netko misli da Grad treba zarañivati na
kulturnim manifestacijama, onda je u krivom, jer se to ne može. Isto tako je napomenuo da



sva sredstva idu preko Društva za kajkavsko kulturno stvaralaštvo i Turističe zajednice, te
koliko je za pojedinu manifestaciju utrošeno sve se može dokumentirati.

T O Č K A  2.

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine

Predsjednik gradskog vijeća napomenuo je da su svi članovi gradskog vijeća primili skraćeni
zapisnik sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine te otvara raspravu. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K

U s v a j a   se skraćeni zapisnik sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji
čini sastavni dio ovog zapisnika. 

T O Č K A  3.

Donošenje  Odluke  o  imenovanju  članova  Upravnog  vijeća  Gradske  knjižnice
Krapina 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  18.12.2009. godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor
na svojoj sjednici održanoj dana  16.12.2009. godine u 15,15 sati raspravljao o prijedlogu
Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta  slijedeća

O D L U K A
o imenovanju članova  Upravnog vije ća

Gradske knjižnice Krapina

1. U Upravno vijeće Gradske knjižnice Krapina od strane Grada Krapine kao osnivača
imenuju se slijedeći članovi: 

• Zoran Gregurović
• Dubravko Sopek

 
   2. U Upravno vijeće Gradske knjižnice iz reda stručnih djelatnika Knjižnice  i m e n u j e   se

• Zdravko Štefanić

   3.  Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Grada
Krapine. 



T O Č K A  4.

Donošenje  Odluke  o  imenovanju  člana  školskog  odbora  OŠ  “August  Cesarec”
Krapina 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  18.12.2009. godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor
na svojoj sjednici održanoj dana  16.12.2009. godine u 15,15 sati raspravljao o prijedlogu
Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A
o razrješenju dosadašnjeg i imenovanju novog člana Školskog odbora

Osnovne škole Augusta Cesarca Krapine

I.

Razrješuje se član Školskog odbora Osnovne škole Augusta Cesarca, Vladimir Puljko, na
osobni zahtjev.

II.

Za člana Školskog odbora Osnovne škole Augusta Cesarca, od strane Grada Krapine
imenuje se Božo Cerovečki,dipl.ing. iz Krapine, Lazi Krapinski 17.

III.

Mandat člana školskog odbora iz točke 2. ove Odluke traje do isteka mandata razriješenog
člana iz točke 1. ove Odluke.

IV.

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.

T O Č K A  5.

Donošenje zaključka o davanju suglasnosti na Statut Dječjeg vrtića “Gustav Krklec” Krapina

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  18.12.2009. godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu zaključka o davanju suglasnosti  na Statut  Dječjeg vrtića „Gustav
Krklec“  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 



Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je sa 18 glasova ZA i 1
glasom SUZDRŽANIM donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K

           D a j e  se suglasnost na Statut Dječjeg vrtića “Gustav Krklec” Krapina u tekstu koji
čini sastavni dio ovog Zaključka. 

T O Č K A  6.

Donošenje Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području Grada
Krapine

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 18.12.2009.  godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na usvajanje. 

Član gradskog vijeća g.Bajcer Vladimir postavio je pitanje koliki dio sredstava prikupljenih od
parkiranja  „Krakom“  vraća  u  Proračun  ,  a  sve  prema  Odluci  prema  kojoj  je  Grad  dao
„Krakom-u“ na upravljanje parkirališna mjesta. 

Gradonačelnik je odgovori, da sukladno odluci, „Krakom“ treba 2 puta godišnje iscrtati zebre,
oznake parkirališnih mjesta te se na taj način vraća u Grad dio sredstava koje je „Krakom“
prikupio od naplate parkiranja.

Nakon kraće rasprave sa 1 glasom PROTIV, 1 glasom SUZDRŽANIM  i  17 glasova ZA je
donijeta slijedeća

O D L U K A

D o n o s i  se Odluka o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području Grada Krapine u
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  7.

Donošenje  Odluke  o  Izmjenama  i  dopunama  Generalnog  urbanističkog  plana
Grada Krapine

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 18.12.2009.  godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 



Predsjednik vijeća pročitao je amandman predlagača na navedenu Odluku, u tekstu koji čini
sastavni dio ovog zapisnika

Nakon kraće rasprave jednoglasno uz navedeni amandman je donijeta slijedeća

O D L U K A

D o n o s i   se Odluka o izmjenama i dopunama Generalnog urbanističkog plana Grada
Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika uz gore navedeni amandman.

T O Č K A  8.

Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Krapine za 2009. godinu

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da
je  navedeni  Odbor  na  svojoj  sjednici  održanoj  dana  17.12.2009.  godine  u  15,00  sati
raspravljao  o  prijedlogu  gore  navedene  Odluke   te  ju  je  u  navedenom  tekstu  uputio
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Kratko obrazloženje Izmjena i  dopuna Proračuna Grada Krapine za 2009.  godinu dao je
gradonačelnik Grada Krapine kao predlagač, a sve prema tekstu koji čini sastavni dio radnog
materijala i ovog zapisnika.

Članica  gradskog  vijeća  gña.Zdenka  Grilec  postavila  je  pitanje  isplate  božićnice  za
umirovljenike, jer u Izmjenama tih sredstava nema, a kako je Grad Krapina najveći grad u
KZŽ ipak  je  trebao iznaći  ta sredstva,  jer  sve okolne općine  su za tu namjenu odvojile
sredstva.

Gradonačelnik je napomenuo da su u zadnje 4 godine umirovljenici Grada Krapine  dobivali
božićnicu,  kada drugi  u  okolnim općinama nisu dobivali.  Grad osigurava sredstva prema
programu socijale za podmirenje troškova stanovanja, za ogrijev, za jednokratne novčane
pomoći, za novčane pomoći novoroñenoj djeci, za prijevoz učenika,itd. te ako se smatra da
nekoj grupaciji od gore navedenih ne treba dati, neka predloži. 

Nakon kraće rasprave  sa 10 glasova ZA i 9 glasova SUZDRŽANIM donijeta je slijedeća

O D L U K A

D o n o s i   se Izmjena i dopuna Proračuna Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio
ovog zapisnika.

T O Č K A  9.

Donošenje Odluke o plaćama i naknadama dužnosnika Grada Krapine 



Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  18.12.2009. godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da
je  navedeni  Odbor  na  svojoj  sjednici  održanoj  dana  17.12.2009.  godine  u  15,00  sati
raspravljao  o  prijedlogu  gore  navedene  Odluke   te  ju  je  u  navedenom  tekstu  uputio
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Član gradskog vijeća g.Sikirica je istakao da je nakon novog izbora gradonačelnika dana
zakonska  mogućnost  da  uz  gradonačenika  budu  i  zamjenici  i  to  je  u  redu,  ali  pristup
donošenja Odluke je neozbiljan, jer nikako da se sazna što će zamjenici raditi, kada se raditi,
koji im je djelokrug poslova. 

Članica gradskog vijeća gña.Zdenka Grilec je napomenula da u čl.5. navedene Odluke piše
da se mjesečna naknada ostvaruje za rad, pa se traži točno ispis poslova koje će obavljati
zamjenici gradonačelnika. 

Gradonačelnik je konstatirao da većini članova gradskog vijeća nije prihvatljiv novi zakon o
izborima te  je  čl.6.  Odluke  prepisan   iz  Zakona.  Isto  tako  je  napomenuo  da  je  jedina
odgovorna  osoba  gradonačelnik,  a  on  si  formira  tim  s  kojim  radi.  Ono  što  sada  rade
zamjenici  moglo  bi  se  laički  nazvati  kao  mini  poglavarstvo.  Isto  tako je  napomenuo  da
izvješće o radu zamjenika gradonačelnika nisu odreñena zakonom, ali  zato gradonačelnik
daje svoje izvješće. 

Nakon kraće rasprave  sa 10 glasova ZA i 9 glasova SUZDRŽANIM donijeta je slijedeća

O D L U K A

D o n o s i   se Odluka o plaćama i naknadama dužnosnika Grada Krapine u tekstu koji čini
sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  10.

Donošenje  Odluke  o  financiranju  političkih  stranaka  i  nezavisnih  članova
gradskog vijeća iz Proračuna Grada Krapine 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  18.12.2009. godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da
je  navedeni  Odbor  na  svojoj  sjednici  održanoj  dana  17.12.2009.  godine  u  15,00  sati
raspravljao  o  prijedlogu  gore  navedene  Odluke   te  ju  je  u  navedenom  tekstu  uputio
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.



Nakon kraće rasprave  sa 18 glasova ZA i 1 glasom SUZDRŽANIM donijeta je slijedeća

O D L U K A

D o n o s i   se Odluka o financiranju političkih stranaka i nezavisnih članova gradskog vijeća
iz Proračuna Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  11.

Donošenje Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da
je  navedeni  Odbor  na  svojoj  sjednici  održanoj  dana  17.12.2009.  godine  u  15,00  sati
raspravljao o prijedlogu gore navedeni Proračuna   te ga je u navedenom tekstu uputio
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Kratko obrazloženje  Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu dao je gradonačelnik Grada
Krapine kao predlagač, a sve prema tekstu koji čini sastavni dio radnog materijala i ovog
zapisnika.

Član gradskog vijeća g.Nenad Sikirica  je ponovno istaknuo da su u Proračunu za 2010.
godinu  planirana  mala  sredstva  za  razvoj  gospodarstva,  pa  postavlja  pitanje  u  vezi
poduzetničkog inkubatora, da li se što novo planira. 

Gradonačelnik je istakao da Grad može samo podržati projekte i to kroz ureñenje komunalne
infrastrukture i ureñenja zemljišta, dok za druge svrhe nismo nadležni, a niti imamo sredstva.

Nakon kraće rasprave  sa 10 glasova ZA i 9 glasova PROTIV donijeta je slijedeća

O D L U K A

D o n o s i   se  Proračun Grada Krapine za 2010. godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog
zapisnika.

T O Č K A  12.

Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 18.12.2009.  godine u 15,15 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da
je  navedeni  Odbor  na  svojoj  sjednici  održanoj  dana  17.12.2009.  godine  u  15,00  sati
raspravljao  o  prijedlogu  gore  navedene  Odluke   te  ju  je  u  navedenom  tekstu  uputio
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Nakon kraće rasprave  sa 10 glasova ZA i 8 glasova PROTIV donijeta je slijedeća



O D L U K A

D o n o s i   se  Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Krapine za 2010. godinu u tekstu koji
čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  13.

Donošenje Programa raspodjele sredstava spomeničke rente za 2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  8
glasova PROTIV donijet

Z A K LJ U Č A K

D o n o s i  se Program raspodjele sredstava spomeničke rente za 2010. godinu u tekstu koji
čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  14.

Donošenje Programa korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji
stanarsko pravo za 2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  8
glasova PROTIV donijet

Z A K L J U Č A K

D o n o s i  se Program korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko
pravo za 2010. godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  15.

Donošenje  Programa  održavanja  komunalne  infrastrukture  i  ureñenog
grañevinskog zemljišta za 2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  8
glasova PROTIV donijet

Z A K LJ U Č A K



D o n o s i   se Program održavanja komunalne  infrastrukture i  ureñenog grañevinskog
zemljišta za 2010. godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  16.

Donošenje  Programa  gradnje  objekata  i  ureñaja  komunalne  infrastrukture  za
2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  9
glasova PROTIV donijet

Z A K LJ U Č A K

D o n o s i  se Program gradnje objekata i ureñaja komunalne infrastrukture za 2010. godinu
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  17.

Donošenje  Programa  izrade  prostorno  planske  i  projektne  dokumentacije  za
2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  9
glasova PROTIV donijet

Z A K LJ U Č A K

D o n o s i  se Program izrade prostorno planske i projektne dokumentacije za 2010. godinu
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  18.

Donošenje Programa javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju za 2010.
godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  9
glasova PROTIV donijet



Z A K LJ U Č A K

D o n o s i  se Program javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju za 2010. godinu u
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  19.

Donošenje Programa javnih potreba u kulturi za 2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  9
glasova PROTIV donijet

Z A K LJ U Č A K

D o n o s i  se Program javnih potreba u kulturi  za 2010. godinu u tekstu koji čini sastavni
dio ovog zapisnika.

T O Č K A  20.

Donošenje Programa javnih potreba u sportu za 2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  9
glasova PROTIV donijet

Z A K LJ U Č A K

D o n o s i  se Program javnih potreba u sportu  za 2010. godinu u tekstu koji čini sastavni
dio ovog zapisnika.

T O Č K A  21.

Donošenje Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2010. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović je napomenuo da su svi članovi gradskog vijeća
Program primili uz radni materijal za sjednicu gradskog vijeća te otvara raspravu.

Nakon kraće rasprave i provedenog glasovanja, konstatira se da je sa 10 glasova za i  9
glasova PROTIV donijet

Z A K LJ U Č A K

D o n o s i  se Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2010. godinu u tekstu
koji čini sastavni dio ovog zapisnika.


